
El Sr. Maniega, en nom de l'Equip de Govern, va respondre que, 
com ERC ja sabia, l'Ajuntament de Gavà creu que una gestió 
aeroportuària basada en pistes independents seria perjudicial per als 
nostres conciutadans. 
 
Per això, va dir el Sr. Maniega, ens hem manifestat i ens vam 
manifestar clarament en contra. Així es va fer constar per la 
representació de l'Ajuntament de Gavà en l'última reunió de la 
Comissió de Seguiment Ambiental de les Obres d'Ampliació de 
l'Aeroport.       
 
Vam exposar, a més, la nostra aposta perquè les configuracions 
funcionin sempre en pistes segregades i mai independents i que 
seria bo no esperar-se a l'any 2008 per a prendre una decisió en 
aquest sentit.  
 
Volem ressaltar, així mateix, que en aquest tema hi ha plena 
coincidència amb els altres ajuntaments representats en aquesta 
Comissió i que per tant, aquesta reivindicació és comuna entre les 
ciutats afectades.                                                                       


